

Vnos davčnih stopenj in olajšav

www.melom.si

Podatki za leto 2016

Povprečna plača	1540,84	Celoten znesek regresa	1078,34	Najnižja premija PPZ	15
Min. osnova za prisp.	800,93	Min. plača (ZAP/M)	790,73	Najvišja premija PPZ	230

Število ur po mesecih

Januar	168	April	168	Julij	168	Oktober	168
Februar	168	Maj	176	Avgust	184	November	176
Marec	184	Junij	176	September	176	December	176

Davčne stopnje

Obseg letne osnove:	Dohodnina:	Plus procent (nad zneskom):
od 0,00 do 8021,34	davek 0	plus 16 %
od 8021,34 do 20400	davek 1283,41	plus 27 %
od 20400 do 70907,2	davek 4625,65	plus 41 %
od 70907,2 do 9999999	davek 25333,6	plus 50 %

Olajšave v zneskih (letno)

Splošne olajšave:	Olajšave za otroke in vzdrževane člane:
Splošna olajšava 3302,7	Za 1. otroka 2436,92
Rezident invalid 17658,84	Za 2. otroka 2649,24
Rezident nad 65 let 0	Za 3. otroka 4418,54
	Za 4. otroka 6187,85
	Za 5. otroka 7957,14
	Nadaljnji otroci 9726,44
	Druqi vzdrževani člani 2436,92
	Otroci s posebnimi potrebami 8830

Dodatne olajšave pri nizkih dohodkih:

olajšava 3217,12 pri dohodku nižjem od 10866,37
olajšava 1115,94 pri dohodku nižjem od 12570,89

leto 2016

Naloži

Nov

Spremeni

Uporabi

Prekliči